
اهواز  معابر  آبگرفتگی  گفت:  خوزستان  استاندار 
باید بعد از ۱۰ تا ۱۵ ساعت پس از بارش باران 
دهد  می  نشان  صورت  این  غیر  در  شود  رفع 

دستگاههای استان آمادگی ندارند.
غلامرضا شریعتی در نشست شورای هماهنگی 
استانداری  محل  در  که  استان  بحران  مدیریت 
برگزار شد، بیان کرد: رنج و گرفتاری که بخشی 
سنگین  بارش های  در  کارون  و  اهواز  مردم  از 
سال گذشته به علت آب گرفتگی ها و پس زدگی 
است  ناشدنی  فراموش  متحمل شدند،  فاضلاب 
تجربه  آن  از  گرفتن  درس  با  باید  مسئولان  و 
بحران  ستاد  جلسات  در  را  مؤثری  حضور  تلخ، 

داشته باشند.
وی افزود: امید می رود با هزینه اعتبار ۵۰ میلیون 
یورویی وضعیت شبکه فاضلاب در شرق اهواز و 

کارون بهبود یابد.
اقدامات لازم  شریعتی تأکید کرد: در عین حال 
به  بیشتر  آمادگی  با  تا  انجام شود  راستا  این  در 

استقبال بارش های امسال برویم.

بحران  مدیریت  هماهنگی  شورای  رئیس 
خوزستان توضیح داد: پس از بارش ها قاعدتاً باید 
بین ۱۰ تا ۱۵ ساعت آب گرفتگی معابر رفع شود 
نشان دهنده  این حد  از  بیش  و طولانی تر شدن 

شاید  البته  دستگاه هاست.  نداشتن  آمادگی 
خشک سالی های طولانی موجب عادت کردن ما 

و بی توجهی به انجام تمهیدات لازم بوده است.
دستگاه های  با  کرد:  تأکید  خوزستان  استاندار 

تقسیم  تا  اکنون هماهنگی شود  از هم  مختلف 
آماده  اکیپ ها  و  گرفته  صورت  امکانات  و  کار 
مواجه  بحران  بروز  با  که  صورتی  در  تا  باشند 
اکیپ ها  تشکیل  و  هماهنگی  معطل  شدیم، 

نباشیم و زمان را از دست ندهیم.
نیز  دستگاه ها  همچنین  افزود:  شریعتی 
خود  تملک  در  و  کنند  خریداری  را  پمپ هایی 
داشته باشند تا در شرایط بحران این تجهیزات 

به کمک گرفته شوند.
ضربتی  طرح  کرد:  بیان  خوزستان  استاندار 
شهرداری هم پیگیری شود تا طرح های فاضلاب 

در نقاط کم برخوردار هم اجرا شوند.
شریعتی تصریح کرد: تاکنون حدود یک هزار و 
آب گرفتگی  بحران  از  خسارت دیده  خانوار   ۵۰۰
کمک های  کارون  و  اهواز  در  گذشته  سال 
کرده اند  دریافت  کم بهره  تسهیلات  و  بلاعوض 
و  کمک ها  پرداخت  در  بانک ها  است  لازم  و 
 ۳۰۰۰ به  رقم  این  تا  کنند  تسریع  تسهیلات 

خانوار برسد.
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استاندار خوزستان :
آماده برگزاری انتخابات هستيم

استاندار خوزستان گفت: تمهیدات لازم برای برگزاری انتخاباتی 
سالم، شفاف و عادلانه اندیشیده شده است.

غلامرضا شریعتی در نشست ستاد انتخابات استان که با حضور 
رئیس هیئت نظارت استان، رئیس ستاد انتخابات استان، رئیس 
هیئت بازرسی انتخابات استان، فرمانداران شهرستان های اهواز، 
ستاد  مختلف  کمیته های  رؤسای  و  حمیدیه  و  باوی،  کارون، 
انتخابات استان در محل استانداری خوزستان برگزار شد، اظهار 
کرد: در این جلسه آخرین هماهنگی ها برای برگزاری شایسته 
انتخابات انجام شد. در حوزه پشتیبانی موارد مختلف مورد بررسی 
قرار گرفت و کمبودها شناسایی شده و هماهنگی لازم برای 

تأمین نیازهای پشتیبانی صورت گرفت.
وی افزود: هیات بازرسی انتخابات استان آمادگی لازم را برای 
همچنین  و  دارد  دوم  دور  انتخابات  برگزاری  روند  بر  نظارت 
کمیته های مختلف ستاد انتخابات استان نیز تمهیدات لازم را 

دیده اند و آماده برگزاری انتخابات هستند.
شریعتی عنوان کرد: همه دستگاه های استان در راستای برگزاری 
انتخابات پای کار هستند و تمهیدات برای لازم برگزاری برای 

انتخاباتی سالم، شفاف و عادلانه اندیشیده شده است.
رعایت  با  می رود  امید  گفت:  پایان  در  خوزستان  استاندار 
پروتکل های بهداشتی این انتخابات را برگزار کنیم و تمهیدات 
بهداشتی را نیز پیش بینی کرده ایم و همچنین امید است آنچه 
رأی و نظر مردم است را با امانتداری و شفافیت اعمال کنیم و 
زمینه خدمت را برای همه نمایندگان استان در طول این دوره 

چهار ساله بیش ازپیش فراهم شود.

فرماندار اهواز :
مردم با خودکار شخصی
 پاي صندوق ها بيايند

رعایت  بهداشتی  پروتکل های  باید  گفت:  اهواز  فرماندار 
شود و مردم با ماسک و حتی خودکار شخصی در انتخابات 

شرکت کنند.
جمال عالمی نیسی، فرماندار اهواز در رابطه با انتخابات مرحله 
دوم اظهار کرد: آخرین وضعیت آمار در مرحله اول اگر به حد 
نصاب نرسد به مرحله دوم می رویم که از نظر پشتیبانی، عوامل 

انسانی و اجرایی فرقی با مرحله اول ندارد.
وی افزود: در حال حاضر تنها تفاوت این است که مرحله اول در 
شرایط غیر کرونا برگزار شد اما الان دومین مرحله را در شرایط 

کرونا برگزار خواهیم کرد.
بهداشتی  پروتکل های  باید  الان  کرد:  عنوان  اهواز  فرماندار 
در  شخصی  خودکار  حتی  و  ماسک  با  مردم  و  شود  رعایت 

انتخابات شرکت کنند.
وی افزود: حتی زمان هم با توجه به شرایط تغییر کرده و هرچند 
اصرار بر زمان ده ساعته بود اما در خوزستان امکان تمدید محدود 

در نظر گرفته شده است.
عالمی نیسی گفت: انتظار داریم مردم وقت و حضورشان را به 
گونه ای تنظیم کنند که قبل از ساعت ۶ بعدازظهر رای داده 
باشند چرا که فاصله اجتماعی باید رعایت شود و امکان اینکه 

مهلت رای تمدید نشود هم وجود دارد.
فرماندار اهواز بیان کرد: در مرحله اول تعداد کاندیداها زیاد بود اما 
مرحله دوم تنها دو نامزد داریم و رقابتشان نزدیک است به همین 
دلیل حساسیت های این مرحله بیشتر است و ما وسواس داریم 
که انتخابات را شفاف و با رعایت اصل امانت داری انجام دهیم.

وی افزود: در انتخابات دوره اول شاکی و معترضی نداشتیم و 
نشان دهنده این است که شفافیت را بالا بردیم؛ بحث سلامت 
انتخابات برای ما شرط است و حتی مانند دوره اول به نامزدها 
تا  باشند  ناظر  و  آرا حاضر  در حین جمع بندی  میکنیم  اعلام 

شبهه ای ایجاد نشود.
عالمی نیسی عنوان کرد: کل حوزه انتخابی اهواز ۷۰۴ شعبه اخذ 
رای را شامل می شود که به تفکیک ۴۹۰ شعبه در اهواز، ۷۸ 

شعبه باوی، ۸۵ شعبه کارون و ۵۱ شعبه حمیدیه است.
وی افزود: عوامل درگیر در انتخابات نیز حدودا ۱۵ هزار نفر در 

حوزه انتخابی اهواز می باشند.

به صورت ويدئوکنفرانس ؛
۴۸ پروژه بهداشتی افتتاح شد

۴۸ پروژه بهداشتی، درمانی و عمرانی خوزستان با حضور وزیر 
بهداشت به صورت ویدئوکنفرانس افتتاح شد.

۴۸ پروژه بهداشتی، درمانی و عمرانی خوزستان با اعتبار یک 
به صورت  بهداشت  وزیر  با حضور  ریال  میلیارد  و ۹۲۰  هزار 

ویدئوکنفرانس افتتاح شد.
دکتر فرهاد ابول نژادیان سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جندی 
شاپور اهواز در حاشیه افتتاح این پروژه ها، اظهار کرد: با افتتاح 
این پروژه ها، ۳۶ هزار مترمربع به فضای بهداشتی و درمانی 

خوزستان افزوده شد.
وی ادامه داد: هفت پروژه از این تعداد، پروژه های بیمارستانی 
هستند که با بهره برداری از این پروژه ها، ۲۳۸ تخت بیمارستانی 
و در مساحت حدود ۲۱ هزار مترمربع به مجموعه تخت های 

بیمارستانی خوزستان اضافه شده است.
گفت:  اهواز  شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست 
همچنین ۱۵ پروژه درمانی و زیربنایی در حوزه بهداشت با ۲ 
هزار و ۸۸۶ مترمربع مساحت، ۱۴ مرکز جامع سلامت برای 
پروژه  هفت  و  شهرها  حاشیه  و  روستاییان  به  خدمات  ارائه 
ویژه  کم برخوردار  مناطق  در  پزشکان  منازل  واحدی  چهار 
پزشکان متخصص که در این مناطق خدمت می کنند، احداث 
شده است. تعدادی پایگاه فوریت های پزشکی نیز در سطح 

خوزستان به بهره برداری رسید.
ابول نژادیان در خصوص افزایش امکانات و تجهیزات پزشکی، 
کاری  اولویت های  از  یکی  بیمارستان ها  تجهیز  کرد:  بیان 
مجموعه  به  سی تی اسکن  چهار  گذشته  ماه   ۹ در  است.  ما 
سی تی اسکن های خوزستان افزوده شده است و ۱۵۲ دستگاه 
اضافه شده  ونتیلاتور خوزستان  به دستگاه های  نیز  ونتیلاتور 

است. تلاش برای تجهیز مراکز بهداشتی و درمانی ادامه دارد.
بیمارستان یک هزار  پروژه  آخرین وضعیت  وی در خصوص 
هزار  یک  بیمارستان  پروژه  کرد:  تصریح  اهواز  تخت خوابی 
تخت خوابی، پروژه بسیار بزرگی است. تاکنون تنها ۱۰ میلیارد 
تومان اعتبار برای طرح مطالعاتی این بیمارستان داده شده است 
و امسال باید تلاش شود ساخت این بیمارستان در ردیف بودجه 

قرار بگیرد.

استاندار خوزستان :

شهردار اهواز :مديران از آبگرفتگي پارسال درس بگيرند
فاز اول پروژه اتوبان

 پل ششم بزودي پايان مي يابد
اتوبان  شهردار اهواز گفت: به زودی فاز اول پروژه آسفالت 
جاده  ورودی  و  تپه  راهی  سه  به  ششم  پل  اتصال دهنده 

ماهشهر به پایان خواهد رسید.
موسی شاعری شهردار شهرستان اهواز در صفحه اجتماعی 
خود نوشت: آسفالت فاز یک اتوبان راهبردی اتصال دهنده 
پل ششم به سه راهی تپه و ورودی جاده ماهشهر آغاز شده 

و در مراحل پایانی قرار دارد.
و  پایه ها  نصب  با  تا  است  برق  توزیع  شرکت  نوبت  حالا 

کابل کشی روشنایی این اتوبان مهم را تأمین کند.
افتتاح  شاهد  آتی  هفته های  طی  و  بزودی  امیدواریم 
پروژه  این  سوم  فاز  و  اول  فاز  رسیدن  بهره برداری  به  و 
باشیم. همچنین بهره برداری از این پروژه علاوه بر بهبود 
مناطق  ترافیک  کاهش  و  مرور  و  عبور  جریان  تسریع  و 
زمان سفرهای درون شهری  و کوتاه کردن  اهواز  مرکزی 
اهواز  مهدیس  منطقه  آبادانی  و  رونق  در  بی نظیری  تاثیر 

خواهد داشت.

مديرعامل سازمان پسماند شهرداری اهواز :
هيچ کس اجازه دريافت 

يک ريال از زباله گردها را ندارد
زباله گردهای  ساماندهی  داشت:  اظهار  علیجانی  رضا 
شهرداری  نظر  زیر  عبدا...  کوت  مانند  دیگر  شهرهای 
در همان شهرستان  آن ها  باید ساماندهی  و  نیست  اهواز 

انجام شود.
افزود:  اهواز  شهرداری  پسماند  سازمان  مدیرعامل 
از  را  خود  ضایعات  دیگر  شهرهای  زباله گردهای  چنانچه 
غیرقانونی  می کنند  جمع آوری  اهواز  شهر  داخل  مناطق 
است که با توجه به ناهنجاری هایی که به وجود می آورند 

باید به آنها تذکر داده شود.
پیمانکار  با  که  صحبت هایی  به  توجه  با  گفت:  وي 
یک  کنون  تا  گردید  مشخص  شد  زباله گردها  ساماندهی 
چنین  اگر  و  است  نکرده  دریافت  زباله گردها  از  ریال 

کرد. قانونی خواهیم  برخورد  قطعاً  بیفتد  اتفاقی 
پایان  در  اهواز  شهرداری  پسماند  سازمان  مدیرعامل 
خصوص  این  در  که  زباله گردهایی  کرد:  نشان  خاطر 
ادعایی دارند به صورت مستند برای ما ثابت کنند که از 

آن ها هزینه ای دریافت شده است.

مدير عامل برق منطقه ای خوزستان :
مصرف برق افزايش يافته است

افزایش  از  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  عامل  مدیر 
در  پارسال  به  نسبت  برق  مصرف  درصدی   ۷.۵ چشمگیر 

این استان خبر داد.
منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل  بزرگ  دشت  محمود 
خوزستان گفت: پیک مصرف برق استان نسبت به پارسال 
در  میزان  این  که  داشته  چشمگیری  افزایش  درصد   ۷.۵
ساعت ۱۵ و ۵۲ دقیقه به ۷ هزار و ۸۲۶ مگاوات به ثبت 

رسیده است.
او از شهروندان خواست مصرف بهینه انرژی برق را سرلوحه 
کار خود قرار دهند و با رعایت الگوی مصرف، صنعت برق 

را در تامین برق پایدار همراهی کنند.
مدیر عامل شرکت برق منطقه ای خوزستان در پایان بیان 
کرد: مسئولیت تولید و انتقال نیروی برق را در سطح پراکنده 
مساحتی  در  بویراحمد  و  کهگیلویه  و  خوزستان  استان   ۲

حدود ۸۱ هزار کیلومتر مربع به عهده دارد.

شرکت ملی حفاری ايران :
پروژه حفاری

 3 در مرحله پايان قرار دارد
مدیر پروژه حفاری در میدان نفتی آزادگان جنوبی در شرکت 
ملی حفاری ایران گفت: اجرای پروژه حفاری ۳ باضافه ۲۰ 
حلقه چاه توسعه ای در این میدان با ۹۸ درصد پیشرفت کار 

در مراحل پایان کار قرار دارد.
ایران  حفاری  ملی  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
محمد خاوری نژاد در توضیح بیشتر در این باره افزود: از 
۲۱ حلقه چاه خاتمه  تکمیل  و  تاکنون حفاری  تعداد  این 

است. یافته 
وی با بیان اینکه در ارتباط با پروژه ۳باضافه ۲۰ چاه تا 
به حال ۸۱ هزار و ۱۰۳ متر حفاری صورت گرفته اظهار 
اتمام  مراحل  با  پروژه  این  آغاز  اینکه  به  توجه  با  کرد: 
سوی  از  موقعیت  این  در  چاه  حلقه   ۴۰ حفاری  عملیات 
با  اجرایی  عملیات  ابتدا  در  گردید  همزمان  حفاری  ملی 
دکل   ۹ به  ادامه  در  و  خورد  کلید  حفاری  دستگاه  یک 

یافت.  افزایش  حفاری 
با پیشرفت کار پروژه تعداد دکل ها به  خاوری نژاد گفت: 
به زمان  نزدیک شدن  با  اینک  تقلیل و هم  چهار دستگاه 
اتمام پروژه تنها دستگاه حفاری ۲۸ فتح در منطقه استقرار 

دارد.
مدیر پروژه حفاری در میدان نفتی آزادگان جنوبی در شرکت 
ملی حفاری ایران افزود: چاه های تکمیل شده طبق روال به 
شرکت مهندسی و توسعه نفت )متن( به عنوان مجری طرح 
توسعه میادین غرب کارون و از جمله میدان نفتی آزادگان 

شمالی و جنوبی تحویل می گردد.
مستمر  و  موثر  همکاری  و  افزایی  هم  به  اشاره  با  وی 
ملی  شرکت  دو  متخصصان  و  اجرایی  مدیران  میان 
ایران  حفاری  ملی  شرکت  کرد:  اظهار  متن،  و  حفاری 
حلقه   ۲۰  +۳ پروژه  بر  علاوه  آزادگان  نفتی  میدان  در 
چاه، پروژه موسوم به ۱۰ حلقه چاه دیگر را نیز در دست 
اجرا دارد که در این ارتباط  سه دکل سنگین ۳۷ و ۹۲ 
۶۰ فتح  در حال حفاری چاه های  و دکل فوق سنگین 

توسعه ای می باشند.
این پروژه  این توضیح که متراژ حفاری در  با  نژاد  خاوری 
نیز حدود ۱۲ هزار متر بالغ گردیده است، گفت: پیش بینی 
می شود پروژه حفاری ۱۰ حلقه چاه تا اوایل سال ۱۴۰۰ به 
پایان برسد و به کارفرمای پروژه، شرکت مهندسی و توسعه 

نفت تحویل شود.

سرپرست مرکز بهداشت خوزستان :

موارد ابتلا به كرونا در حال افزایش است

معاون سازمان خصوصی سازی :

سهام نیروگاه رامین در بازار بورس عرضه می شود

رئیس شورای روستای کوی امام حسین )ع( شهرستان کارون :

شغل 50 درصد اهالی از فقر و نداری زباله گردي است

سرپرست مرکز بهداشت خوزستان با اشاره به رصد شرایط مدارس 
را  آموزش  نگران کننده شود  بیماری  انتقال  گفت: در صورتی که 
در  دانش آموزان  حضور  و  می دهیم  سوق  غیرحضوری  سمت  به 

مدارس کمتر می شود.
اپیدمی ها،  وقوع  زمان  در  کرد:  اظهار  علوی  سیدمحمد  دکتر 
بازگشایی مدارس شرایط ویژه ای دارد؛ اولین اماکنی که در اپیدمی 
تعطیل می شوند مدارس، آموزشگاه ها و دانشگاه ها و آخرین جایی 
که باز می شوند این مکان ها هستند زیرا بیماری در این مکان ها به 

شدت از فردی به فردی منتقل می شود.
وی افزود: از طرفی قرار نیست کرونا یکی دو سال با ما باشد و 
معلوم نیست این بیماری چه مدت زمان وجود داشته باشد بنابراین 
نمی توانیم همه چیز را تعطیل کنیم؛ باید معیشت، سلامت و زندگی 

را داشته باشیم، بنابراین این مساله پیچیده است.
کنیم،  صحبت  بخواهیم  بهداشتی  نظر  از  اگر  کرد:  بیان  علوی 
خیز  خوزستان  در  بیماری  موارد  که  می شود  روزی  چند  اکنون 
است  افزایش  حال  در  بیماری  موارد  تدریج  به  و  است  برداشته 

بنابراین در مرحله هشدار هستیم و باید مراقب باشیم.
پروتکل های  رعایت  گفت:  خوزستان  بهداشت  مرکز  سرپرست 
بهداشت  مرکز  در  ما  اصلی  دغدغه های  از  مدارس  در  بهداشتی 
خوزستان است. روح پروتکل های بهداشت استراتژی "شفا" است 
یعنی شست وشوی مرتب دست ها با آب و صابون، فاصله گذاری و 
استفاده از ماسک که رعایت این دستورالعمل ها در مدارس و توسط 

بچه های بازیگوش، بسیار مشکل است.
وی گفت: وظیفه بهداشت، تدوین و نظارت بر اجرای پروتکل ها 
تحصیل  زمینه  و  مدارس  کردن  آماده  و  بسترسازی  اما  است 
تعداد  رعایت  است؛  پرورش  و  آموزش  عهده  بر  دانش آموزان 
کلاس،  در  اقامت  زمان  درس،  کلاس  در  دانش آموزان  مناسب 
مسائلی  ماسک،  از  استفاده  و  دانش آموزان  و  نیمکت ها  فاصله 

هستند که ما را نگران می کند.
علوی افزود: بستر کار در آموزش و پرورش مهیا است و در بسیاری 
بازدید کرده ایم مدارس آماده و پروتکل ها رعایت  از مراکزی که 
می شوند، البته در برخی مناطق به ویژه حاشیه شهرها، بستر آماده 
پزشکی جندی  دانشگاه علوم  بهداشت  معاونت  نیست. سرپرست 
شاپور اهواز بیان کرد: تیم های نظارت تشکیل شده و از مدارس 
شدن  خسته  و  طرف  یک  پروتکل  رعایت  اما  می کنند  بازدید 
دانش آموز در روزهای آینده طرف دیگر مساله است؛ ممکن است 
رعایت  بهتر  دانش آموزان  هستیم  نخست  روزهای  در  که  اکنون 

کنند اما باید این رعایت ها استمرار یابد.
وی گفت: مرتب شرایط را رصد می کنیم و بر اساس شرایط تصمیم 
می گیریم. در صورتی که انتقال بیماری نگران کننده شود آموزش 
را به سمت غیرحضوری سوق می دهیم و حضور دانش آموزان در 

مدارس کمتر می شود.
تلویزیونی  برنامه  یک  در  که  خوزستان  بهداشت  مرکز  سرپرست 
صحبت می کرد، افزود: تصمیم بازگشایی حضوری مدارس تصمیم 
ستاد ملی است. ما می توانیم سلامت و آموزش را کنار هم داشته 
نظر  به  دارد؛  وجود  آموزش  برای  مختلفی  سناریوهای  و  باشیم 
من در شرایط فعلی خوزستان، آموزش به صورت غیرحضوری و 

مجازی بهتر است.

اعتراض  اهواز در  رامین  نیروگاه  تجمع چند روز گذشته کارکنان 
به واگذاری این شرکت به بخش خصوصی نگرانی هایی را در بین 

کارکنان این شرکت و افکار عمومی به وجود آورد.
نشان  خوزستان  در  اقتصادی  بزرگ  بنگاه های  واگذاری  تجربه 
داده است زمان زیادی از واگذاری ها نمی گذرد که شاهد تجمع و 
نارضایتی نیروی انسانی همان شرکت ها به دلیل اخراج عده ای از 
کارکنان همان شرکت با هدف تعدیل نیرو، تعویق حقوق کارکنان، 

غیر فعال شدن خطوط تولید یا واحدهای تولیدی و... هستیم.
و  عامل  هیئت  جامخانه عضو  ابوالقاسم شمسی  رابطه  همین  در 
خصوصی  سازمان  بنگاه ها  سازی  آماده  و  گذاری  قیمت  معاون 
وجود  واگذاری  فهرست  در  رامین  نیروگاه  کرد:  اظهار  نیز  سازی 

دارد اما قرار نیست نیروگاه رامین به صورت جداگانه واگذار شود.
وی افزود: مقرر شد کلیه نیروگاه ها در کشور )۲۳ نیروگاه و شرکت 
مدیریت تولید برق( به شکل هلدینگ نیروگاهی دربیایند که برای 
درصد   ۲۰ تا   ۱۵ حدود  نیروگاهی  هلدینگ های  این  از  کدام  هر 

پذیرش و عرضه اولیه انجام شود.
عضو هیئت عامل و معاون قیمت گذاری و آماده سازی بنگاه ها 

رامین  نیروگاه  اینکه کنترل  بر  تاکید  با  سازمان خصوصی سازی 
نیز به مانند شرکت حفاری دست دولت می ماند، گفت: واگذاری 
انجام نمی شود  بیاورد  نیروگاه به آن صورت که نگرانی به وجود 
و چنین برنامه ای را نه سازمان خصوصی سازی و نه دولت دارد.

و  سازی  آماده  حال  در  فقط  ما  اینکه  بیان  با  جامخانه  شمسی 
کرد:  عنوان  هستیم،  سرمایه  بازار  در  را  ها  شرکت  این  پذیرش 
اینکه عرضه بعدی چه زمانی است بستگی به رسیدن نتیجه قطعی 

در خصوص آماده بودن فضای واگذاری در نیروگاه رامین است.
بخش  به  واگذاری  از  ناشی  های  آسیب  قطعاً  کرد:  بیان  وی 
خصوصی که در گذشته رخ داده به صفر خواهد رسید و نخواهیم 

گذاشت کوچکترین نگرانی برای کارکنان ایجاد شود.
اشتغال  سازی  خصوصی  با  نیست  قرار  افزود:  جامخانه  شمسی 
در  وری  بهره  و  اشتغال  کارایی،  باید  برعکس  کند  پیدا  کاهش 

نیروگاه افزایش پیدا کند.
رد  با  نیز  رامین  نیروگاه  برداری  بهره  خلیل محمدی مدیر عامل 
تجمع  کرد:  اظهار  خصوصی،  بخش  به  رامین  نیروگاه  واگذاری 
چند روزگذشته یک درخواست صنفی گروهی از نماینده ولی فقیه 

صورت  در  کارکنان  حقوق  و  حق  اینکه  بر  مبنی  بود  استان  در 
خصوصی سازی نیروگاه پیگیری شود.

وی افزود: قرار است سه هلدینگ نیروگاهی غرب، شرق و مرکز 
کشور تشکیل شود و ۱۰ تا ۱۵ درصد سهام این نیروگاه در بازار 

بورس ارائه شود اما حاکمیت همچنان دولت است.
با توجه به شرایط  مدیر عامل بهره برداری نیروگاه رامین گفت: 
فعلی کشور مقر شد بخشی از منابع مالی و نقدینگی با ارائه سهام 
نیروگاه ها به بورس از طریق مردم تامین و پس از محاسبه صورت 
حساب های مالی سود آن را به خریدان سهام نیروگاه ها پرداخت 

می شود.
محمدی با بیان اینکه احتمال می رود این برنامه تا پایان امسال 
عملیاتی نشود، عنوان کرد: در صورت ارائه ۱۵ درصد سهام نیروگاه 
در بازار بورس نیز هیچ اتفاقی به لحاظ تعدیل نیرو نخواهد افتاد و 

شرکت با همین ساختار به کار خود ادامه خواهد داد.
نیروگاه  انسانی  نیروی  تعداد  از  است  قرار  نه  قطعاً  افزود:  وی 
و  شود  ایجاد  کسی  مزایای  و  حقوق  در  تغییری  نه  و  شود  کم 

نگرانی های به وجود آمده بی دلیل است.

به گفته رئیس شورای روستای کوی امام حسین ۵۰ درصد اهالی 
این روستا به شغل زباله گردی مشغول هستند و دریافت مالیات از 

زباله گردهای زورآباد کذب است.
امام  کوی  روستای  زباله گردهای  توسط  پیامی  گذشته  روز  چند 
حسین)زورآباد( در شبکه های اجتماعی منتشر شد که در این پیام گفته  
بودند: اهالی زور آباد در بیابانی نزدیک به کارخانه فولاد و بر روی 
لوله های نفت زندگی می کنند اما از فقر و نداری از طریق جمع آوری 
ضایعات روزانه ۲۰ تا ۳۰ هزار تومان درآمد دارند و از این طریق زندگی 
خود را می چرخانند اما شهرداری معتقد است باید مالیات درآمد خود را 

پرداخت کنیم.
آرش دُر شهردار کوت عبدا... اظهار کرد: تاکنون چنین چیزی در حوزه 
شهرداری کوت عبدا... اتفاق نیفتاده و مبلغی بابت جمع  آوری ضایعات 

از زباله گردها دریافت نشده است.
ساماندهی  زباله گردها  هنوز  عبدا...  کوت  شهرداری  در  افزود:  وی 

نشده اند که بخواهیم هزینه ای بابت آن دریافت کنیم.
شهردار کوت عبدا... با تاکید بر اینکه افرادی که اقدام به جمع آوری 
ضایعات می کنند باید مجوز داشته باشند، گفت: طبق ماده ۱۶ و ۲۰ 
قانون پسماند زباله گردها باید مجوز داشته باشند که شهرداری اهواز با 

موفقیت این قانون را اجرا کرد.
دکه داران  به  مربوط  اطلاعات  و  آمار  عبدا...  کوت  در  افزود:  دُر 
به  اقدام  آن  از  پس  که  است  جمع آوری  درحال  زباله گردها  و 

ساماندهی می کنیم.
اما سلمان باوی رئیس شورای روستای کوی امام حسین در این رابطه 
می گوید: در این منطقه ضایعاتی وجود ندارد که کسی بخواهد آن ها را 
جمع آوری کرده و منتفع شود اما افرادی که ساکن این روستا هستند 
ضایعات خود را از مناطق باهنر، فاز دو پاداد، کیانپارس و.. در اهواز 

جمع می کنند.
اعتراض  وضعیت  این  به  مناطق  این  ساکنان  شنیده ام  افزود:  وی 
شهرداری  به  را  زباله گردها  شیطنت  و  دزدی  از  مواردی  و  کرده اند 

گزارش کرده اند به همین دلیل شهرداری به زباله گردها گفته هر کسی 
بخواهد به زباله گردی ادامه دهد باید حق اشتراک به مبلغ ۲۰۰ هزار 
تومان پرداخت کنند اما اطلاع ندارم مبلغ ۲۰۰ تومان را ماهانه یا سالیانه 

پرداخت باید پرداخت کنند.
رئیس شورای روستای کوی امام حسین با بیان اینکه این مبلغ را 
بسیاری از زباله گردها پرداخت کرده اند، گفت: افرادی که این مبالغ 
را پرداخت می کنند شهرداری روی گاری یا سه چرخه آن ها یک 

برچسب می زند.
باوی بیان کرد: جمعیت روستا یک هزارو ۷۰۰ تا ۸۰۰ نفر و حدود ۴۰۰ 
خانوار است که از این جمعیت ۵۰ درصد آن ها از طریق زباله گردی 
زندگی خود را می گذرانند و فقط ۱۰ درصد اهالی به کارهای دیگر و 

احتمالا در شهرداری و شرکت ها مشغول به کار هستند.
جواد یکی از زباله گردهای این روستا است که از طریق زباله  گردی نان 
دو فرزند و داروهای شمیایی همسر خود را تامین می کند، وی می گوید: 
ماهیانه مبلغ ۱۵۰ هزار تومان را به شرکتی که در سه راه فرودگاه واقع 

است باید پرداخت کنم.
برای  افزود:  ندارد،  ما  برای  درآمدی  زباله گردی  اینکه  بیان  با  وی 
جمع آوری ضایعات یک موتور سه چرخه ای دارم که اگر هزینه ماهیانه 
را به آن شرکت پرداخت نکنم مسئولان شرکت شماره موتور را به 

پلیش راه اطلاع می دهند و پلیس راه آن را متوقف می کند.
این زباله گرد بیان کرد: این شرکت در زمان شیوع کرونا هیچ کمکی 
به ما نکرد در حالی که به آن ها اعلام کرده بودم که اقساط وام دارم و 

چهار ماه به بانک بدهکار شدم.
جواد میگوید: از آنجایی که ریزش سقف خانه سبب قطع نخاع همسرم 
شده بود، مادر شهیدان فرجوانی و مدیر صنایع فولاد مبلغ ۱۵ میلیون 

تومان به عنوان کمک هزینه به من دادند.
وی با بیان اینکه به ما هشدار داده شده است که دیگر حق ندارید در 
مناطق نادری، پاداد و دیگر مناطق شهر اقدام به جمع آوری زباله کنید، 
گفت: برای جمع  کردن ضایعات مجبورم به مناطق برومی، سیصد 

دستگاه، صنایع فولاد و...بروم.
او افزود: با وجود گرمای هوا و شیوع کرونا روزانه دخترم را در پشت سه 
چرخه می گذارم و با خودم به مناطق مختلف می برم تا از این طریق 
هم کسی سه چرخه من را متوقف نکنند هم در جمع کردن ضایعات 

به من کمک کند.
وی با بیان اینکه حدود هفت سال است که کارم زباله گردی شده است، 
عنوان کرد: اسناد و مدارک موتور توسط شرکتی که حق ضایعات را باید 

به آن پرداخت کنیم ضبط شده است.
جواد افزود: هنوز هزینه ای به شرکت پرداخت نکرده ام اما ۶ ماه هزینه 
ماهیانه من عقب افتاده است و اگر موتورم متوقف شود ۲۰۰ تومان 
باید حق پلیس راه و ۲۰۰ تومان حق آزادی موتور باید پرداخت کنم 
این درحالی است که اگر خیلی خوب کار کنم روزانه ۵۰ هزارتومان 

درآمد دارم.
وی بیان کرد: با وجود اینکه مدارس بازگشایی شد اما امسال دخترم 
و پسرم را مدرسه نفرستادم چرا که کمک حال من هستند و به خاطر 

بیماری همسرم باید پول بیشتری دربیاورم.
وی گفت: انباری واقع در ۲۰۰ دستگاه وجود داشت که آن را تخلیه 
کردند که هر موتوری را که متوقف کردند)موتورهای زباله گردها( در 

آنجا نگهداری کنند.


